
Zápisnica č. 1/2024 

Zo zasadnu*a Komisie pre financie a sociálne veci obce Radoľa zo dňa 11.4.2024,  konanej 
na OÚ v Radoli. 

 Prítomní :  Ing. Andrea Schmidtová – predseda,  

                     Ing. Viera Andelová  – člen, 

                     Mgr. Zdeno Tichý – člen, 

                     Ing. Anton Tkáčik – hosť  (priložená prezenčná lis*na) 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

2. Záverečný účet Obce Radoľa za rok 2023 

3. Inves*čný úver 

4. Parkovisko cintorín, detské ihrisko pri škole, 
5. Diskusia 

6. Záver 

1) Otvorenie 

Predsedkyňa  KFaSV otvorila o 16:00 zasadanie, privítala prítomných členov, starostu 
obce a oboznámila ich s programom. 

2) Záverečný účet Obce Radoľa za rok 2023 

- Členmi komisie bol prerokovaný návrh záverečného účtu za rok 2023 

- Celkové príjmy obce boli 1.746.680,83 €, celkové výdavky 1.596.812,25 €. Výsledok 
rozpočtového hospodárenia k 31.12.2023 je prebytok v sume 149.868,58 €.  

- Návrh tvorby rezervného fondu vo výške 72.883,04 € 

- Komisia pre financie a SV odporúča OZ schváliť  Záverečný účet obce, vytvoriť 
rezervný fond a použiť ho na kapitálové výdavky (parkovisko pri cintoríne, chodník 
Jašova cesta, príprava projektov a nadstavba budovy v Riekach). 

3) InvesNčný úver 

- V záujme obce pre jej ďalší rozvoj je prija*e inves*čného splátkového úveru. 
V súčasnos* nie je obec zaťažená žiadnym úverom (úver na telocvičňu bol splatený 
v 2022). 



- Starosta obce oslovil 4 banky: Slovenská sporiteľňa, VÚB, Slov. záručná a rozvojová 
banka, Oberbank 

- Vhodné boli 2 ponuky od VÚB a Slov. Sporiteľne.  Po zhodnotení obidvoch ponúk 
odporúča KFaSV prijať ponuku od Slovenskej sporiteľne, a to s nasledovnými 
podmienkami: 

➢ Limit financovania 300.000,- € 

➢ Účel: financovanie kapitálových invesmcií schválených v zastupiteľstve 

➢ Splatnosť 10 rokov 

➢ Úroková sadzba fix na 10 rokov 3,13 % p.a. 

➢ Lehota na čerpanie najneskôr do 30.6.2025 

4) Parkovisko cintorín a detské ihrisko pri škole 

- Práce na parkovisku pri cintoríne pokračujú, je potrebné rozpočtovým opatrením 
navýšiť sumu na nákup materiálu o 10.000 € (z rezervného fondu). Keďže je robené 
pracovníkmi OÚ práce na parkovisku sú prerušované podľa ich potreby v obci 
(kosenie, čistenie,...). Predpoklad dokončenia jún-júl. Následne treba riešiť aj úpravu 
cesty na cintorín 

- Obnova prvkov detského ihriska pri škole: je vyčlenených 15.000 €, objednané budú 
Domček so šmýkalkou, Kolotoč, Domček na lezenie plus bezpečnostný povrch 
zatrávňovacia rohož, montáž,... spolu 12.000,- € 

5) Diskusia 

- Informácie o prácach na nadstavbe a rekonštrukcie strechy v Riekach: doteraz 
zaplatené faktúry pre RISS- 52.376,18 € a 23.707,10 € (dodatok) a pre Kontrak*ng 
klampiarske práce  7 174,69 €, ďalšie platby boli za skúšky pevnos* betónu, stavebný 
dozor, zapožičanie odvlhčovacích strojov 

- Príprava projektov – balíček zdrojov najmä na prípravu a realizáciu tzv. zelených, 
modrých a energiu šetriacich opatrení....na jeseň by mala byť zverejnená výzva na 
Detské inkluzívne ihrisko je potrebné sa do výzvy zapojiť  

- Dopravná situácia v obci: parkovanie, chodníky, oprava ciest,... 

6) Záver 

Predsedkyňa poďakovala prítomným za účasť, vecnú diskusiu a ukončila 1. zasadnu*e 
v 2024  KFaSV. 



Zapísal: Ing. Schmidtová Andrea 

Overil: Ing. Andelová Viera 

Dňa: 11.4.2024 v Radoli 


